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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzeti fejlesztésért felel ős miniszter asszonyhoz ,

mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Miért nem lehet gyásztáviratot küldeni a külhoni magyaroknak?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Bizonyára Ön el őtt is ismert, hogy Jobbik Magyarországért Mozgalom számár a

kiemelten fontos a külhoni magyarság érdekeinek képviselete és a velük való aktí v

kapcsolattartás . Véleményünk szerint a Kormány által el őszeretettel hirdetett nemzetpolitikai

fordulatnak az összetartozást jelentő szimbolikus intézkedések mellett a mindennapi életben i s

meg kellene jelennie.

Jelen írásbeli kérdésem főhőse a fentiek kapcsán a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium

felügyelete alatt működő Magyar Posta. Történt ugyanis nemrégiben, hogy gyásztávirato t

szerettem volna küldeni az egyik elcsatolt területünkön tragikus körülmények között elhunyt

barátunk családjának, hogy kifejezzem tiszteletemet az illető személyével kapcsolatban, és

együttérzésemről biztosítsam a gyászoló hozzátartozókat . Megdöbbenéssel vettem tudomásul ,

hogy a Magyar Posta technikai okokra hivatkozva visszautasította a gyásztávirat felvételét .

Bővebb tájékoztatást kértem az ügyben, és kiderült, hogy a magyar tulajdonban lév ő



vállalatnak nincs gyásztávirattal kapcsolatos szerződése a szomszédos országok állam i

postáival . Érthetetlennek és elfogadhatatlannak tartom, hogy egy anyaországi magyarnak

nincs lehetősége ebben a formában leróni kegyeletét valamely elszakított régióban elhunyt

barátja vagy hozzátartozója családjának. Ez természetesen ellenkez ő irányban sem lehetséges .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Asszonyt :

Miért nem lehet gyásztáviratot küldeni a külhoni magyaroknak ?

Egyet ért-e Ön azzal, hogy a külhoni magyarsággal való akadálytalan

kapcsolattartásnak és a nemzeti összetartozás erősítésének az ehhez hasonló,

gyakorlati kérdésekben is meg kellene jelenniük? Amennyiben igen, mit kíván tenn i

a Kormány a fent említett probléma megoldása érdekében ?

Várom válaszát !

Budapest, 2013 . július 29 .

Szávay István

Országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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